
 
Zápis č. 19/2013 

Akademický senát FSv ČVUT 
Zápis z 19. zasedání AS FSv, které se konalo dne 20. 2. 2013

 

Přítomni: dle prezenční listiny  
Hosté: prof. Havlíček, prof. Kohoutková, prof. Pavlík, prof. Šenberger, prof. Hájek, 
Ing. Vlasák  

 
Dr. Šibrava zahájil 19. zasedání AS, přivítal přítomné a rekapituloval program 
zasedání. 
 
Program: 
 
1.       Kontrola zápisu 
2.       Vystoupení rektora ČVUT prof. Havlíčka a prorektora prof. Pavlíka 
3.       Diskuse 
4.       Doplnění VR ČVUT 
5.       SGS – úpravy pro výpočet přidělení dotace z MŠMT na FSv 
6.       Projednání návrhu na změnu volebního a jednacího řádu AS FSv ČVUT 
7.       Různé 
 
Bod 1.  Kontrola zápisu 
 
Zápis z 18. zasedání AS FSv ze dne 19. 12. 2012 byl schválen bez připomínek.  
Opatření na zlepšení provozu bufetu budou kontrolována. Rekonstrukce mostu 
mezi budovou A a D zatím není uvažována. Prof. Šenberger míru poškození mostu 
prověří. 
 
Bod 2.  Vystoupení rektora ČVUT prof. Havlíčka a prorektora prof. Pavlíka 
 
Pan rektor se pozdravil se senátory. Důvodem návštěvy pana rektora je 
rekonstrukce budovy A. Senátoři připravili pro pana rektora dvě otázky týkající se 
rekonstrukce. Pan rektor vysvětlil vývoj celého projektu, způsob přidělování 
finanční dotace, úpravu harmonogramu prací. Vše bylo řešeno ve spolupráci 
s vedením jednotlivých fakult. Pan rektor upozornil na problém předávání 
informací akademické obci. Všechny fakulty v celkovém průměru dostávají 
řádově srovnatelné dotace. Rekonstrukce budovy A od 9. do 14. patra zahrnuje i 
rekonstrukci opuštěných prostor po FA. Interiérové vybavení není součástí 
rekonstrukce ani FSv ani FIT. Investiční plány pro další tří až pětileté období jsou 
pravidelně řešeny v rámci porad proděkanů jednotlivých fakult. V období 2013-
16 jsou uvažovány vyšší finanční dotace na stavební akce v rámci FSv.  
 
Bod 3.  Diskuze 
 
Byla zahájena diskuze s panem rektorem na téma rekonstrukce budovy A. Prof. 
Tywoniak upozornil na to, že není rozdíl mezi vybydlenou a vyklizenou kanceláří 
v 1. až 8. patře a 9. až 14. budovy A. Poukázal na fakt, že nyní je nejlepší situace 
pro komplexní rekonstrukci všech vyklizených prostor. Pan rektor přiznal, že 
budovy FSv jsou z hlediska výuky nejhorší v rámci celého ČVUT. ČVUT dostává 
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větší dotace, než je její podíl v rámci celého školství v ČR. Proto nelze uvažovat 
nějakou další finanční podporu na investiční akce z ministerstva. Ani z dalších 
investičních akcí nelze uvolnit finanční prostředky. Jediná možnost je investice 
z peněz FSv. Prof. Tywoniak upozornil na velký potenciál budov FSv. Pan rektor 
v tomto smyslu upozorní pana prorektora. 
Prof. Šenberger komentoval slova pana rektora a doplnil informace ohledně 
vývoje investičních projektů na budovu A. Kritizoval nesystémový postup při 
tvorbě projektu. Vyzval pana rektora k zajištění systémového přístupu při přípravě 
dalších investičních akcí. Prof. Pavlík zdůvodnil koncepci přípravy projektů vazbou 
na prioritní osy investic určených MŠMT.  
Ing. arch. Kašpar přednesl dva dotazy za studentskou komoru, které se týkaly 
vývoje a zejména zachování kvality vzdělávání na ČVUT. Pan rektor vyjádřil 
nutnost udržení dobrého jména ČVUT, upozornil na problém nízkého financování 
ČVUT oproti srovnatelně velkým zahraničním školám. Z hlediska růstu kvality je 
potřeba přijímat studentů méně, z hlediska udržení financí je třeba udržet alespoň 
stávající stav počtu studentů. Druhým tématem k diskuzi byl elektronický index. 
Pan rektor indexy v papírové podobě preferuje vzhledem k jejich bezpečnosti. 
Proběhla diskuze.  
Prof. Konvalinka požádal pana rektora o shrnutí změn, které se týkaly SÚZ. Pan 
rektor rekapituloval kauzu výměny vedoucího SÚZ, informoval o hospodářském 
výsledku SÚZ a o průběhu policejního vyšetřování. Snížení ceny stravného není 
plánované, naopak budou zvýšeny ceny stravného pro zaměstnance, což bude 
kompenzováno větší hodnotou stravenek.  
Prorektor Pavlík poděkoval všem za dosavadní práci. Fakultu stavební považuje 
za nejstabilnější. Rezervy vidí ještě ve vědeckovýzkumné činnosti.  
Pan rektor se k poděkování připojil, zejména vyzdvihl vstřícný přístup k rekonstrukci 
za provozu.  
Paní děkanka shrnula poučení pro přípravu projektů rekonstrukce budovy B a 
apelovala na pana prorektora, aby budoucí projekty byly připravovány 
koncepčně a ve vztahu k fundovanosti uživatele v oboru. 
Ing. arch. Šikola upozornil na absenci celkového konceptu modernizace. Pan 
rektor argumentoval existencí generelu ČVUT, který je nyní aktualizován. Projekty 
jsou připravovány na fakultách, zadavatelem dokumentace je fakulta.  
 
Bod 4.  Doplnění VR FSv ČVUT v Praze 
 
Paní děkanka uvedla důvod, proč je třeba doplnit vědeckou radu. Navrhuje 
jmenovat prof. Ing. Roberta Holmana, CSc. jako nového externího člena VR.  
 
Hlasování: pro 20| proti 0| zdržel se 1 (z 21 přítomných senátorů). 
 
Bod 5.   SGS – úpravy pro výpočet přidělení dotace z MMT na FSv 
 
Prof. Hájek představil metodiku přidělování finančních prostředků SGS. Prof. 
Konvalinka doplnil další informace a požádal prof. Hájka o odkrytí výpočtu, aby 
měl senát možnost kontrolovat drobné chyby, které při výpočtu mohou vzniknout. 
Pro zájemce je výpočet k nahlédnutí u paní Ing. Hamarové. Ing. Máca se zeptal 
prof. Hájka na změnu hodnocení doktorandů. Prof. Hájek preferuje kvalitu práce 
a nikoli účelové sbírání bodů. Rozproudila se živá diskuze. 
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Bod 6.  Projednání návrhu na změnu volebního a jednacího řádu AS FSv ČVUT 
 
Doc. Demel shrnul navrhované změny a jejich důvody volebního a jednacího 
řádu AS FSv ČVUT v Praze. Návrh bude předložen paní děkance k prostudování. 
Paní děkanka návrh předloží AS k projednání na příštím zasedání. 
 
Bod 7.  Různé 
 
Dr. Šibrava vyzval senátory k dodání podkladů pro výroční zprávy nejpozději do 
11. 3. 2013.  
 
K problematice rozvrhu bude svolána samostatná schůzka.  
 
Studentská komora srdečně zve na ples FSv, který se bude konat 1. 3. 2013 
v Národním domě. Dr. Šibrava poděkoval studentské komoře za přípravu plesu. 
 
Prof. Tywoniak vyjádřil své přesvědčení o nutnosti upřesnit vedení tras v rámci 
stavby budovy A. Doc. Svoboda žádá průběžné zveřejňování informací o 
pokračování stavby. 
 
Příští zasedání AS FSv ČVUT se bude konat 27. 3. 2013 v 9:00 hod. ve velké 
zasedací místnosti B169. 
 

RNDr. Zdeněk Šibrava, CSc. 
           předseda AS FSv ČVUT  

Zapsala: Z. Pešková 

 3
 


	Akademický senát FSv ČVUT 
	Zápis z 19. zasedání AS FSv, které se konalo dne 20. 2. 2013 
	Program: 
	 



